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Emrah Tagi ERTUĞRUL: Doğa Eğitim projemize hoş 
geldiniz. 

NÇ:  Hoş bulduk. 

ETE: Kısaca kendinizi tanıtır mısınız? 

NÇ:  Nihal ÇİÇEKLİ. Burdur’dan katılıyorum. Mehmet Akif 
ERSOY üniversitesi Fen bilgisi öğretmenliği 3. sınıf 
öğrencisiyim. Aslen Manisalıyım. Kuş Gözlem kulübü üyesiyim. 
Doğa ile iç içe olmayı seviyorum. 

ETE: Projemizden nasıl haberdar oldunuz. 

NÇ:  Projenizden doğa derneğinden Lale AK tarafından 
haberdar oldum. 

ETE: Beklentileriniz var mı? 

NÇ:  Beklentilerimi karşıladım aslında. Doğa alanındaki 
bilgilerimi arttırdım. Yeni yerler gördüm. Yeni insanlar 
tanıdım. Benim için verimli bir proje oldu. 

ETE: Ne gibi beklentilerin vardı?  

NÇ:  Yani göl ekosistemi ve doğa hakkında bilgi edinmek 
istiyordum. İstediğimi fazlasıyla aldım.  

ETE: Doğadan kastın neydi? 

 NÇ:  Doğadan kastım, çevremde gördüğüm ve ilgimi çeken 
ve doğal olan kuşlar ağaçlar böcekler... 

ETE: Projeden sonra doğaya bakış açında ne gibi değişimler 
oldu? 

NÇ:  Daha bilinçli gözle bakmaya başladım. En azından bazı 
bitkiler hakkında hiç bilgim yoktu. Artık gördüğüm bir ota ot 
diyerek geçmeyeceğimi gördüm.  

ETE: Peki sence bu tip projelerin yaygınlaştırılması gerekiyor 
mu? 

NÇ:  Tabi ki gerekiyor. 

ETE: Bu tip projelerin yaygınlaştırılması sonucunda ne gibi 
artılar olacaktır? 

NÇ:  Mesela biz öğretmen olup öğrencilerimize doğayı bilinçli 

bir şekilde anlatırsak toplumun da daha bilinçli olacağına 
inanıyorum ve çevremizi daha iyi koruyabileceğimizi 
düşünüyorum.  

ETE: Tavsiye edecek misiniz? 

NÇ:  Tabiî ki de, kesinlikle. 

ETE: Böyle bir eğitimden sonra öğrencilerinize bilgi verirken 
nasıl bir metot izlemeyi düşünüyorsunuz? 

NÇ:  Göstererek ve uygulamalı olarak yani doğayı görerek… 

ETE: Katıldığınız için teşekkür ederim… 

NÇ:  Ben teşekkür ederim. 

 


